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Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 14. října 2019 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, prof. MgA. Ivo Krobot, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. 

MgA. Hana Průchová, Ph.D., doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, 

Mgr. Klára Viková. 

 

I. Chod fakulty: 
 KD projednalo návrh řešení autorskoprávní problematiky se studenty - pro fakultu je 

obecně výhodnější řešení rámcovou smlouvou (jedna smlouva na všechna autorská díla, 

vzniklá na základě studijních plánů), která souvisí s evidencí školních děl v IS; 

evidenci školních děl je třeba zrevidovat, rozpracovaná díla vykopírovat a poslat pedagogům 

s instrukcí, co napravit;  

na příštím RKD bude k dispozici vedoucím ateliérů zjednodušený manuál a licenční smlouva 

se studenty; doc. Chládková navrhuje zahrnutí evidence školních děl i podpis licenční 

smlouvy do KPP I; 

 KD se zevrubně věnovalo sebehodnotící zprávě; po dokončení bude odeslána vedoucím 

ateliérů a senátorům; 

 25. 11. proběhne setkání garantů studijních programů; 

 informace děkana: 
- Umělecká rada DF (11. 10.) – proběhlo úspěšné habilitační řízení MgA. Litterové; 

bylo zahájeno profesorské řízení doc. Hančila a habilitační řízení Mgr. Růžičky; 

 informace doc. Chládkové: 
- 23. 10. je plánováno představení OP J. A. Komenský v Praze – doc. Chládková 

navrhuje vyslat za fakultu Mgr. Dědovou; 

- ITI – další setkání je plánováno 4. 11.;  

- 2019 ENCATC Congress on Cultural Management and Policy – informace 

ze setkání; 

 informace doc. Průchové: 
- 11. 10. proběhlo setkání nad sebeevaluací VaV na rektorátu; doc. Průchová požádala 

děkana, doc. Chládkovou a tajemníka o prostudování dotazníku k výzkumné činnosti 

na fakultě; do 22. 10. je třeba zaslat doc. Hlavicovi návrh na hodnotitele, kteří by 

mohli působit v mezinárodním hodnotícím panelu sebeevaluace VaV; návrhy 

osobností projedná kolegium na příštím setkání; 

- doc. Průchová seznámila KD s novým systémem rozdělování financí z vědy 

a výzkumu dle návrhudoc. Hlavica);  

- dnes proběhne setkání Ediční komise fakulty; 

- workshop Artistic research (pořádá FAVU VUT) proběhne v prosinci; cílem setkání 

je definice uměleckého výzkumu v jednotlivých segmentech umění s příklady dobré 

praxe; 

 doc. Strnad informoval o schválení akreditačního spisu studijního programu Divadlo 

a výchova Uměleckou radou fakulty dne 11. 10. bez připomínek; spis bude postoupen 

na rektorát k předložení Umělecké radě JAMU;  

 prof. Krobot seznámil přítomné s podrobnostmi projektu Samet; a velice kladně hodnotil 

výjezd inscenace Tohle není vaše Karenina v Libeňské synagoze v Praze; 

 tajemník upozornil na skutečnost, že na Umělecké radě nebylo zahájeno habilitační řízení 

MgA. Bláhové, tedy je nutno řešit, co s nevyužitou žádostí FRVČ; 

 děkan odsouhlasil pro konání festivalu JAMůví zrušení výuky dne 18. 11. 2019 

v učebnách č. 04 a č. 105 od 16:15; 

 děkan odsouhlasil žádost MgA. Bláhové o změnu ve studijním plánu, týkající se 

předmětu Fotografie (J. Žižka) 
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 děkan odsouhlasil mimořádné stipendium pro studenty, účastnící se výjezdu s inscenací 

Tohle není vaše Karenina; podrobnosti jsou k dispozici na děkanátu. 

 

II. Zahraniční oddělení: 
 festival Körber Studio Junge Regie (Hamburg, 3. – 7. 6. 2020); pořadatelé s účastí DF 

závazně počítají, informace o vyslaném představení je nutno zaslat do 1. 2. 2020; KD vzalo 

na vědomí; 

 KD schválilo zahraniční pracovní cestu doc. Oxany Smilkové do Moskvy, Ruská federace, 

kde se zúčastní jako členka poroty 39. ročníku mezinárodní divadelního festivalu ve VGIK 

(11. – 15. 11. 2019); 

 ELIA: 
- hledá pořadatelské město na ELIA Academy 2021, návrhy do 31. 10. 2019; KD se 

shodlo nabídku nevyužít, preferuje pořádání konference; 

- PIE (Platform Internationalisation ELIA) – výroční zasedání proběhne 6. – 7. 4. 2020 

na VŠVU v Bratislavě; registrace a program  budou brzy uveřejněny; KD vzalo 

na vědomí, plánuje vyslání zástupce za fakultu. 

 

III. Studijní oddělení: 

 děkan odsouhlasil žádosti: 
- BcA. Jírovské (II. roč. nav. mag., DaV) o přerušení studia; 

- B. Hajdíkové (II. roč. bak., DPaJT) o prodloužení přerušení studia. 

 

Oprava zápisu č. 30 ze dne 7. 10.: 

 na základě Vyhlášky o ediční činnosti děkan jmenoval členy Ediční komise – prof. Plešáka, 

dr. Jochmanovou, dr. Motala a doc. Průchovou; doc. Průchová jmenovala hlavní editorkou 

DF Mgr. Naďu Satkovou; 

 

  

 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 

http://ngyg.mjt.lu/lnk/AM0AAFAv_7kAAAAAAAAAAGkjFHwAASKLUpcAAAAAAAm45QBdny0zhwwxYr3uREixQtZYyT3NHwAJNe4/17/E9BV7JG5JYzDSqAqRwST2w/aHR0cHM6Ly93d3cuZWxpYS1hcnRzY2hvb2xzLm9yZy9HT05ld3NsZXR0ZXIvcmVkaXJlY3Q_aWQ9MjE5NzEmc3Vic2NyaWJlcj00NVYyODg5ODg0OTcx

